
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov pri MsZ 
zo dňa 13.04.2011 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 19:10 h. v miestnosti č. 107/2 v Primaciálnom 
paláci 
 
 
Prítomní:  Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Martin Borguľa,  
                                    Ing. Jarmila Tvrdá, Ing. Ivo Nesrovnal 
 
Ospravedlnili sa: Radovan Jenčík 
  
Neprítomní:    - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Prítomných oboznámil 
s upraveným programom rokovania. 
 
Upravený program rokovania: 
 
1.  Kontrola záznamu z rokovania komisie dopravy a inf. systémov zo dňa 21.03.2011.   
2.  Plán realizácie dopravných stavieb na území Bratislavy v roku 2011 – informácia. 
3.  Všeobecná informácia o činnosti spoločnosti METRO Bratislava, a.s. 
4.  Memorandum o spolupráci pri príprave a realizovaní projektu Transkontinentálny tranzitný  
     terminál (TTT). 
5.  Informácia o obsadení pracovnej skupiny k NS MHD a TEN T17. 
6.  Zefektívnenie MHD v Bratislave – opatrenia na zníženie prevádzkových nákladov MHD. 
7.  Plán rekonštrukcií a opráv električkových a trolejbusových tratí na území mesta v roku 2011  
      -  informácia. 
8.  Rozvoj MHD v Bratislave - možnosti rozšírenia siete električkových a trolejbusových tratí   
     (aktualizácia 2011) 
9.  Pripravenosť na zmenu rozchodu – informácia. 
10.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 4            za: 4          proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Upravený program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo dňa 21.03.2011 
  
K záznamom z rokovania komisie zo dňa 21.03.2011 neboli žiadne pripomienky 
 
 
K bodu 2 
Plán realizácie dopravných stavieb na území Bratislavy v roku 2011 – informácia. 

 
Materiál uviedla Ing. Dana Zálešáková, poverená vedením organizácie GIB. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 

 
 
 



Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

a) berie na vedomie 
 

materiál „Plán realizácie dopravných stavieb na území Bratislavy v roku 2011 – informácia.“ 
 
 

b) žiada 
 

hlavného dopravného inžiniera magistrátu Ing. Tibora Schlossera, CSc, aby o výbere každého 
dopravného projektu bola komisia informovaná a rokovala o ňom 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 4           za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 

 
 
K bodu 3 
Všeobecná informácia o činnosti spoločnosti Metro Bratislava, a.s. 
 

Materiál uviedol Ing. Vladimír Kovalčík, generálny riaditeľ spoločnosti Metro 
Bratislava, a. s. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom 
znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

a) berie na vedomie 
 
 

predložený materiál „Všeobecná informácia o činnosti spoločnosti Metro Bratislava, a.s.“. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 

b) odporúča 
 

primátorovi hlavného mesta doc. RNDr. Milanovi Ftáčnikovi, CSc, urýchlene zvolať valné 
zhromaždenie za účelom zvolenia novej dozornej rady spoločnosti Metro Bratislava, a.s. 
v súvislosti s chystaným predajom majetku spoločnosti Metro Bratislava, a.s. na Muchovom 
námestí. 

 
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 1           nehlasoval: 0 

 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 



K bodu 4 
Memorandum o spolupráci pri príprave a realizovaní projektu Transkontinentálny 
tranzitný terminál (TTT). 
 

 
Materiál uviedol spracovateľ Ing. arch. Juraj Jančina., doc. Ing. Peter Staněk, CSc 

z Ekonomického ústavu SAV. Po odbornej diskusii bolo hlasované o nasledovnom znení 
uznesenia. 
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 odporúča  
 
 

Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy nerokovať o materiáli „Memorandum 
o spolupráci pri príprave a realizovaní projektu Transkontinentálny tranzitný terminál (TTT)“. 
 
                                                                  
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Informácia o obsadení pracovnej skupiny k NS MHD a TEN T17. 
 

Materiál uviedol Mgr. Jozef Uhler, predseda KDIS a hlavný dopravný inžinier 
magistrátu Ing. Tibor Schlosser, CSc. Po odbornej diskusii bolo hlasované o nasledovnom 
znení uznesenia. 
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 berie na vedomie  
 
 

predložený materiál „Informácia o obsadení pracovnej skupiny k NS MHD a TEN T17“ s 
pripomienkami. 
 
                                                                
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 

 



 
K bodu 6 
Zefektívnenie MHD v Bratislave – opatrenia na zníženie prevádzkových nákladov MHD. 
 
K bodu 7 
Plán rekonštrukcií a opráv električkových a trolejbusových tratí na území mesta v roku 
2011 -  informácia. 
 
K bodu 8 
Rozvoj MHD v Bratislave - možnosti rozšírenia siete električkových a trolejbusových 
tratí  (aktualizácia 2011) 
 
K bodu 9 
Pripravenosť na zmenu rozchodu – informácia. 
 
Spoločné uznesenie k bodom 6, 7, 8 a 9: 
 

a) Komisia dopravy a informačných systémov nebude rokovať o materiáloch Dopravného    
      podniku Bratislava, a. s., pokiaľ nebude zvolená nová dozorná rada v súlade   
      s uznesením MsZ. 
 

Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 1           nehlasoval: 0 
 
 
b) Komisia dopravy a informačných systémov žiada primátora hlavného mesta Bratislavy    
      doc. RNDr. Milana Ftáčnika, CSc vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž na spracovanie  
      plánu dopravnej obslužnosti Bratislavy 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 10 
Rôzne 
 
tomto bode neboli predložené žiadne podnety a pripomienky 
 

 
 
 
Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád                                                               V Bratislave 15.04.2011 
             tajomník komisie 
 


